
 
Jaarverslag 2022 van de stichting Ludgerkring 

 

De Ludgerkring vergaderde driemaal, en wel  op 21/2, 25/4 en 28/6. Daarnaast was er veel 

aandacht en tijd voor het Ludgerpad. Dat werd ingevuld en uitgevoerd door Eddy Ivens, 

Gerard Bomers en Hans de Graaf in afzonderlijke vergaderingen. Daarnaast was er nog 

enige nazorg voor het Ludgersymposium, m.n. wat betreft de verkoop van de glossy’s. 

Naast de invulling van het Ludgerpad, hoe het concreet moest “lopen”, was er heel veel 

aandacht nodig voor de financiële kant ervan. Het ene was meer de zorg van Eddy Ivens, het 

andere van Hans de Graaf, als penningmeester. Dit alles gebeurde in goed overleg en 

samenwerking met “Achterhoek Toerisme”, met name met Jan ten Have. Gerard Bomers 

onderhield contact met onze Duitse broeders, m.n. of o.a. met Jozef Räkers, dit vanwege de 

gerealiseerde Baumberger Ludgerusweg, die op termijn verbonden wordt met het 

Nederlandse deel.                

Het gaat daarbij om forse bedragen, zowel aan de uitgavenkant o.a. voor voorbereiding, 

plaatsing van borden/paaltjes, drukwerk boekje als aan de inkomstenkant, o.a. bijdragen 

van deelnemende gemeenten, de Euregio en de Wolfgang Suwelack Stichting. Ook de 

Ludgerkring zelf had geld “gespaard” voor dit project.                                         

Het Ludgerpad was begroot op € 50.000, - incl. BTW. Bijna de helft werd bijgedragen door 

de Ludgerkring. 

De Kamer van Koophandel vroeg een speciale UBO-registratie. Het leek hierbij beter om 

minder mensen daarbij ingeschreven te laten zijn: de voorzitter, penningmeester en 

secretaris, resp. Gerard Bomers, Hans de Graaf en Walter Rovers. 

Gérard Martens en Koos Smits brachten een “Nieuwe Opzet en Organisatie van de 

Ludgerkring Achterhoek” in: een nieuwe structuur met ook nieuwe en jongere mensen. 

Naast een centraal orgaan, het bestuur is of komt er een jaarlijkse algemene vergadering, zo 

is hun voorstel. Er zijn een aantal tijdelijke of permanente secties. Hierbij worden ook enkele 

namen genoemd. In de vergadering van 25 april kwamen we erop terug, met daarbij een 

schema, binnenin een kleine cirkel, met er omheen sectoren, zoals archeologie, archief, 

Achterhoek en Ludgerpad, communicatie, financiën, liturgische aspecten. 

Job de Gelder nam aan het einde van deze vergadering afscheid van de Ludgerkring. In een 

speciale vergadering van 28 juni kwam de nieuwe organisatie weer aan de orde: er werden 

daarbij vijf taken van het bestuur genoemd en een kring van bondgenoten, negen sectoren 

met daarbij ook concrete namen. Met tot slot de vraag: wie benadert wie? Er moet nog veel 

“huiswerk” gemaakt worden. Mede door de nodige aandacht voor het Ludgerpad is er in 

deze nog nader overleg nodig. 

https://www.ludgerkring.nl/


Op 26 Maart was er weer een Ludgerviering in Vierakker en op zondag 4 september in 

Essen-Werden. Bij beide waren mensen van de Ludgerkring aanwezig. In Essen was de 

viering dit jaar weer op het grote plein, met daarna de processie met de Ludgerschrijn door 

de stad, die eindigde in de kerk, de basiliek St. Ludgerus. 

Eddy Ivens verzorgde weer de Ludgernieuwsbrief, digitaal, met velerlei onderwerpen, veelal 

actueel. De nieuwsbrief verscheen in 2022 tweemaal, in maart en augustus. Deze werd naar 

789 mailadressen gestuurd. Zo kon ieder op de hoogte blijven van wat er rond Ludger 

georganiseerd werd of anderszins van belang was rond Ludger en de Ludgerkring. Deze 

nieuwsbrieven werden ook steeds in het Duits vertaald. 

Wij kunnen terugblikken op een actief Ludgerjaar.                  

 
Vastgesteld in de bestuursvergadering op 6 juni 2023 te Doetinchem. 
 
J.G.M. Bomers, voorzitter                                                                     W.J.C.M. Rovers, secretaris 


